

Keywords: learning media *Powerpoint*, interest to learn.

## **ANALISIS MINAT BELAJAR PESERTA DIDIK MELALUI MEDIA PEMBELAJARAN *POWERPOINT***

**Oleh**

**Triyanti Puspita Sari**

**165060035**

### **PANGANTEB**

Panaliti ieu dilakukeun pikeun nangtukeun minat siswa pikeun diajar ngaliwatan média powerpoint. anu tujuanna pikeun nangtoskeun pangaruh média powerpoint kana kanaékan minat murid dina diajar, épéktipitas ngagunakeun média Powerpoint dina diajar, sareng pikeun milarian minat siswa dina diajar dina hasil diajar. Latar tukang tina ieu panalungtikan dumasarkeun kana masalah anu lumangsung dina prosés diajar langsung. Dimana prosés prosés diajar kurang variatif dina ngamangpaatkeun média pangajaran supados pamilon karaos bosen sareng bosen diajar. Panilitian ieu ngagunakeun pendekatan kualitatif kalayan metode pustaka, sedengkeun fokus panilitian dianalisis ku masalah anu utami, nyaéta ngeunaan motivasi diajar siswa ngalangkungan média powerpoint diajar tina panilitian samemehna ti sababaraha ahli. Teknik pangumpulan data anu digunakeun dina ieu panalungtikan nya éta metodeu dokumenter ku cara milarian data tina wangun dokumén tina sababaraha sumber sapertos buku sareng jurnal, sedengkeun teknik analisis data tina ieu panalungtikan ngagunakeun analisis deduktif sareng induktif. Hasil tina panilitian anu dipendakan ku panaliti aya hubunganana sareng minat siswa dina diajar ngalangkungan média pembelajaran powerpoint. Rupa-rupa ahli nunjukkeun yén minat siswa pikeun diajar ku média PowerPoint ngalaman parobihan anu signifikan. Hasil analisis data tina sababaraha sumber nunjukkeun yén minat diajar nyaéta dina bentuk pamahaman minat diajar, faktor anu mangaruhan minat, fungsi minat, usaha pikeun nambahan minat murid dina diajar. Kitu ogé definisi média powerpoint, kaunggulan sareng kalemahan powerpoint, ngagunakeun média powerpoint, prosedur kanggo ngadamel média powerpoint. Kalayan saurna. ngalangkungan média powerpoint. Minat diajar siswa suksés salaku pembangkit minat murid pikeun diajar éta ogé tiasa ningkatkeun minat diajar murid nalika siswa dina tahap anu aranjeunna bosen dina kaayaan diajar anu biasa henteu ngagunakeun média diajar. Nanging, dina ngamangpaatkeun media powerpoint, éta kedah disaluyukeun kana bahan ajar sareng ogé ciri murid.